
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Torsdag 21 april 2022 klockan 20:00 

Närvarande: Jonas, Sofia, Johan, Maria, Mattias, Tobias, Maartin, Håkan 

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

 

Mötet öppnas. 

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

 

Dagordningen godkänns.  

 

§ 3 Val av justerare 

 

Johan Johansson väljs till justerare. 

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 

 

Ungdomssektionens protokoll  

 Marknad – föreningen har några ansvarsuppgifter som ska hanteras uppsättning av 

bord (senior), bemanna parkering vid Bergslätt och Gamla Real (frivilligt för 

ungdomslag som vill tjäna in pengar till lagkassa), städning (i år ska det skötas av 

P10/F10)  

 

Styrelsens protokoll  

 Kristoffer Wennerström är ny ordförande i Eds FF 

 Eds FF har fått förfrågan om att hjälpa till vid kommunfest i maj  

 Tränare B-lag dam – Mattias Ottosson och Pontus Johannesson är nya ledare i B-laget  

 Invigning av konstgräsplanen sker 22 april 

 Ekonomin ser bra ut, 800 tkr finns i kassan 

 Countryfesten – 2 st arbetsgrupper jobbar med organiseringen av föreningens jobb 

med festen, mer info kommer 

 

§ 5 Försäljning Newbody 

 

Försäljningen av Newbody har avslutats – försäljningen gav ca 22 000 kr i intäkt till 

föreningen vilket är mindre än hälften av vad vi brukar få in vilket troligen beror på att 

föreningen sålde Ravelli nyligen vilket mattade av köpviljan.  

 

 

§ 6 Lägesrapport cupkommittén 

 

Kommittén har haft möte och planerat inför SJB sommarcup. Inbjudan har skickats ut men det 

är väldigt få anmälda lag hittills. Anmälningstiden har förlängts och utskick har gått ut på 

nytt. Om det blir för få anmälda lag så bör cupen ställas in – Jonas tar upp frågan med 

Kristoffer.  

Kommittén har förstärkts med några personer men ytterligare förstärkning behövs.  

 



§ 7 Marknaden 

 

Marknaden kommer gå av stapeln 30 april – föreningen ska utföra städ efter marknaden och 

frivilligt ungdomslag erbjuds att sköta parkering vid Gamla Real och Bergslätt för att dra in 

pengar till lagkassan.  

 

Städ ska i år skötas av P10 och F10, lagen samlas  vid torget 16.00 den 30/4 – Jonas skickar 

ut information till ledarna för P10 och F10 om detta. 

 

Parkering Gamla Real – det ungdomslag som vill sköta parkeringen vid Gamla Real eller 

Bergslätt för att få intäkter till lagkassan anmäler intresse om detta till Jonas, vid flera 

intressenter beslutar ungdomssektionen att äldst lag går före yngre lag vid beslut om vem som 

ska tilldelas uppdraget.  

 

§ 8 Möte angående BD-touren 4/5 

 

Håkan Melin kommer att närvara vid möte angående BD-touren som hålls den 4/5. 

 

§ 9 Träningsställ ungdom/vuxen  

 

Förfrågan har kommit till styrelsen från senior om att ungdomsspelare som går upp och tränar 

med senior bör erbjudas att få köpa samma träningsställ som seniorerna använder, detta för att 

skapa enlighet och att ungdomsspelarna ska känna sig som en i gruppen. Då träningsställen 

som senior använder får köpas till ett sponsrat/rabatterat pris har styrelsen beslutat att lämna 

frågan till ungdomssektionen och fotbollssektionen för vidare diskussion. 

Ungdomssektionen beslutar att föreslå styrelsen att besluta att alla i föreningen bör erbjudas 

att få köpa samma träningsställ och detta till samma pris som senior  – om inte det är möjligt 

så föreslås i så fall att äldsta pojk- och flicklagen ska erbjudas detta.   

 

§ 10 Fotbollsskola 

 

Ungdomssektionen beslutar att fotbollsskolan ska genomföras.  

Fotbollsskolan genomförs måndag – onsdag v 25 mellan kl 10 - 14 och ska erbjudas till 

föreningens spelare i åldrarna 7 – 13 år, kostnaden beslutas till 450 kr. Jonas stämmer av 

slutgiltigt med Magnus Åkesson.  

  

Mattias J anmäler att föreningen ska genomföra fotbollsskolan via SvFFs hemsida.  

Sofia S skickar ut information om fotbollsskolan till ledarna i ungdomslagen för spridning i 

det egna laget  – sista anmälningsdag beslutas till 6 maj 

Mat tas via kommunens kostenhet - Jonas stämmer av med kost  

Jonas stämmer av med kommunen gällande sommarjobbare som kan jobba med 

fotbollsskolan.   

 

§ 11 Övriga frågor 

 

 Domarutbildning – Maartin och Johan har nu rättigheter att hålla i domarutbildning,  

domarutbildning kommer i år att genomföras i föreningen för flickor och pojkar födda 

2009  



 Bollkallar seniormatcher – Johan och Sofia skickar lista med matchdatum för senior 

till Mattias som sätter ihop en lista med lag som ska vara bollkallar, listan skickas 

därefter ut till ledarna   

 

Vid pennan 

Maria Andersson 


